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P R O T O K Ó Ł  NR II/2018 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 6 grudnia 2018r.  w sali  Urzędu Gminy Kotlin           

w godz. od 9.00 do 10.16 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

       Otwarcia  II sesji Rady Gminy Kotlin dokonał przewodniczący Rady Czesław Moch, 

witając: wójta Mirosława Paterczyka, skarbnika Irenę Antczak, radnych Powiatu 

Jarocińskiego Michała Urbaniaka i Janusza Barańskiego, radnych Gminy Kotlin, sołtysów 

i redaktora Gazety Jarocińskiej. Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności 

stwierdził obecność 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad nie wniesiona wniosku o zmianę. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Złożenie ślubowania przez radnego nieobecnego na I sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. ustalenia składów osobowych  stałych 

komisji Rady Gminy. 

5. Powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kotlin. 

6. Powołanie przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

7. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy. 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 

10. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok.   

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2019 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Kotlin   z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kotlin na rok 2019. 

17. Wolne głosy. 

18. Zamknięcie obrad.   
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3. Złożenie ślubowania przez radnego nieobecnego na I sesji Rady Gminy. 

     Przewodniczący Rady prosił wszystkich o powstanie, a radnego Tomasza Kosińskiego  

o złożenie ślubowania. 

Radny Tomasz Kosiński  złożył ślubowanie  następującej treści: „Wierny Konstytucji i 

prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki  radnego sprawować 

godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców. 

Tak mi dopomóż Bóg”.  

 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. ustalenia składów osobowych  stałych 

komisji Rady Gminy. 

     Radny Tomasz Kosiński złożył w dniu 6 grudnia br. deklarację pracy w Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr II/7/2018 

zmieniającą uchwałę w sprawie  ustalenia składów osobowych  stałych komisji Rady 

Gminy. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

5. Powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kotlin. 

     Zgodnie ze Statutem Gminy Komisja składa się z przewodniczącego 

wiceprzewodniczącego i 3 członków. Komisję powołuje Rada Gminy. 

Zgłoszeni kandydaci  do Komisji to: 

1) Marta Hudak – zgłoszona przez przewodniczącego Rady Czesława Mocha, 

2) Grzegorz Warmuz – zgłoszony przez radnego Hieronima Adamskiego, 

3) Dominika Kwiecińska – zgłoszona przez przewodniczącego Rady Czesława 

Mocha, 

4) Lucjan Antczak -zgłoszony przez przewodniczącego Rady Czesława Mocha, 

5) Tomasz Kosiński – zgłoszony przez wiceprzewodniczącą Rady Beatę 

Skowrońską. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Kotlin. 

Uchwała nr II/8/2018  powołująca Komisję Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Kotlin w składzie: 

1) Lucjan Antczak,  

2) Marta Hudak, 

3)  Tomasz Kosiński, 

4) Dominika Kwiecińska, 

5) Grzegorz Warmuz. 

Została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

6. Powołanie przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

     Przewodniczący Rady Czesław Moch poprosił o wskazanie kandydatury na 

przewodniczącego komisji z pośród wybranego składu Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  
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Radny Lucjan Antczak  zaproponował radną Martę Hudak, który wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie powołania radnej Marty 

Hudak na  przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Uchwała nr II/9/2018  powołująca przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

została podjęta jednomyślnie 15 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy. 

      Do protokołu z I sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniach stałych Komisji Rady w dniu 4 grudnia br.  i przed dzisiejszą sesją  nie 

wniesiono uwag. 

Protokoły zostały przyjęty przez Radę jednogłośnie. 

 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Radny Hieronim Adamski  wnioskował o rozwiązanie problemu z parkowaniem przy 

ul. Rymarkiewicza, przy nowo powstałym budynku wielorodzinnym (problem z 

wyjazdem właścicieli podczas uroczystości kościelnych). 

Przewodniczący Rady Czesław Moch wnioskował o wyznaczenie przejścia dla 

pieszych koło kościoła w Kotlinie przy ul. Rymarkiewicza. 

Przewodniczący Rady poruszył temat planowanej budowy obwodnicy  przebiegającej 

przez teren gminy.  Pytał, czy po spotkaniu, które odbyło się w Domu Kultury było 

wystosowane pismo do GDDKiA ws. budowy  w Kotlinie zjazdu z obwodnicy. 

Ponadto przewodniczący Rady nawiązał do sprawy składowania odpadów na Jagiełce, 

poruszonej przez radnego Mirosława Twardowskiego na posiedzeniu Komisji.  

Poinformował, że pojemność tych wykopów dla Jarocina to 75 tys. m3 a dla Kotlina 45 

tys. m3 . Jarocin nie wyraził zgody na składowanie odpadów, a gmina Kotlin to uczyniła. 

Mówił, że obawia się, że może dojść do takiego składowania odpadów jakie było po 

byłym stawie przy kościele w Kotlinie. Zastanawiał się, czy to posunięcie było poprawne.  

Przed wydaniem zezwolenia przez Marszałka Województwa Wielkopolskiego – organ 

miejscowy ustalił warunki. Pytał, kto zabiegał o składowanie odpadów. 

 Radny Tomasz Kosiński wnioskował o usunięcie drzewa przy ul. Kościuszki 4b. Radny 

zapytał wójta, czy zapoznał się z tą sprawą? 

Wójt Gminy odpowiedział, że zapoznał się i  wniosek zostanie załatwiony obligatoryjnie. 

Radny Lucjan Antczak złożył wniosek o podwyższenie studzienki deszczowej przy. ul. 

Rymarkiewicza za skrzyżowaniem ul. Sobczaka po lewej stronie (jadąc od strony ul. 

Poznańskiej). 

Wójt odpowiedział, że w tej sprawie zostało wysłane pismo do Starostwa Powiatowego w 

Jarocinie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Beata Skowrońska złożyła wnioski o: 

− utwardzenie pobocza na łuku drogi Kotlin –Sucha przed skrzyżowaniem do 

Kurcewa; 

− naprawienie chodnika w Sławoszewie na zakręcie do Kurcewa oraz na 

odcinku od przystanku autobusowego w stronę  kościoła; 

− naprawienie łańcuchów pozrywanych od 3 lat; 

− przesunięcie lampy oświetlenia ulicznego przy posesji nr 43; 



4 

 

− ustawienie skrzynki z piaskiem przy świetlicy wiejskiej; 

− udrożnienie rowu na Nowej Wsi od Mirosława Biadały do końca drogi po 

lewej stronie. 

Radny Grzegorz Warmuz  zapytał, czy byłaby możliwość pozyskania środków 

zewnętrznych  na wybudowanie windy w Szkole Podstawowej w Kotlinie? 

Wójt odpowiedział, że aktualnie jest na etapie rozpoznania tematu. Koszty budowy 

windy są przeogromne i na razie inwestycja nie znalazła się w budżecie. 

Radna Dominika Kwiecińska: 

−  zapytała, czy będzie zorganizowane spotkanie z projektantem obwodnicy S11 

ponieważ mieszkańcy są zaniepokojeni przebiegiem trasy; 

− utwardzenie pobocza w Twardowie w dwóch miejscach: przy posesji 63 i przy 

budynkach  byłej RSP; 

− zdemontowanie lub naprawę barierek przy skrzyżowaniu naprzeciw strażnicy  

 

9. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że podpisał podjęte uchwały na ostatniej sesji Rady 

Gminy. Uczestniczył w : 

−  wieczornicy z okazji 100. rocznicy odzyskania niepodległości zorganizowanej 

przez Szkołę Podstawową i Gimnazjum w Woli Książęcej 

− uroczystości w Sławoszewie z okazji 100. rocznicy odzyskania niepodległości, 

− 3 grudnia w uroczystości przekazania dla jednostek OSP sprzętu ratowniczego, 

− posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy.  

Do informacji przewodniczącego nie wniesiona uwag. 

 

10. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał. 

Uchwały podjęte na I sesji  zostały przekazane w dniu 21 listopada br. do 

Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu, Wydziału Kontroli, Pranego i 

Nadzoru . 

W tym samym terminie wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 

Gminy i umieszczono na stronie  BIP Gminy. 

W okresie od pierwszej   sesji Rady Gminy zostało wydane zarządzenie w sprawie 

zmiany budżetu Gminy na 2018 r. 

Ponadto wójt poinformował o realizacji następujących zadań: 

− 13 listopada br. dokonano odbioru końcowego robót na pn.„Budowa chodnika 

przy drodze gminnej ul. Teodorowska w Kotlinie – etap II”. Wykonawca tj. firma 

Związek Spółek Wodnych w Jarocinie wykonał zlecone prace w terminie 

określonym w umowie tj. do dnia 31.10.2018 r. za cenę 558.372,15 zł brutto; 

− 14 listopada br. podpisana została umowa z Bankiem Spółdzielczym w Jarocinie 

na udzielenie kredytu długoterminowego w kwocie 1,6 mln zł z przeznaczeniem 

na sfinansowanie zadań inwestycyjnych realizowanych w II półroczu 2018 r. 

Kredyt będzie spłacony do dnia 31.12.2025 roku; 

− 22 listopada 2018 r. minął termin na składanie ofert na budowę kanalizacji we 

wsiach Racendów, Wysogotówek– etap II. Gmina na realizację tego zadania 
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przeznaczyła w budżecie na rok 2019 środki w wysokości 2,4 mln zł. Złożonych 

zostało 9 ofert. Cena najdroższej oferty to kwota 3.253.145,67 zł brutto, najtańsza 

oferta to kwota 1.891.312,11 zł brutto. Komisja przetargowa odrzuciła 3 oferty, 

ponieważ nie spełniały wymogów formalnych. Wśród odrzuconych ofert znajdują 

się oferty z najniższymi cenami . Postępowanie to nie zostało jeszcze zakończone i 

nie dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty; 

− 29 listopada br. minął termin na składanie ofert na rozbudowę i przebudowę 

budynku Urzędu Gminy – etap I stan surowy zamknięty. Gmina w budżecie na 

realizację tego zadania przeznaczyła środki w wysokości 1.250.000 zł. Złożone 

zostały 4 oferty. Najdroższa oferta to kwota 1.095.208,21 zł brutto, najtańsza za 

kwotę 574.271,45 zł brutto. Trwają prace Komisji przetargowej polegające na 

badaniu i ocenie złożonych ofert; 

− 3 grudnia otwarte zostały oferty na dowóz dzieci do placówek oświatowych na 

terenie gminy  oraz dowóz dzieci niepełnosprawnych do Szkół Specjalnych w 

Jarocinie i do Szkoły Podstawowej we Woli Książęcej. Postępowanie to 

podzielone zostało na dwie części i tak część I dot. dowozu dzieci do placówek 

oświatowych na terenie gminy, część II dot. dowozu dzieci niepełnosprawnych do 

Szkół Specjalnych w Jarocinie. Gmina przeznaczyła na realizację tego zadania 

środki w wysokości 305.000 zł, z czego na część I – 205.000 zł, na część II – 

100.000 zł. Złożone zostały 2 oferty na całość zamówienia tj. na część I i część II, 

których cena przewyższa środki zaplanowane w budżecie. Aby móc dokonać 

wyboru wykonawcy i podpisać z nim umowę Gmina powinna zwiększyć w 

budżecie środki na realizację tego zadania. Trwają prace Komisji przetargowej; 

− dokonano rozliczenia III raty pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu przeznaczonej na sfinansowanie 

prac związanych z rozbudową oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki – 

etap II. Rozliczeniu podlegała kwota 1.950.000 zł pożyczki, którą częściowo 

pokryto fakturę wykonawcy tj. firmy EKOLOGIA z Kalisza. Faktura  na kwotę 

2.756.155,17 zł brutto wystawiona została na podstawie dokonanego w 

październiku odbioru częściowego wykonanych robót. Do chwili obecnej 

wykorzystano 2.325.400,00 zł  pożyczki z kwoty 2.700.000 zł, co stanowi 86,12 

%; 

− wykonawca przebudowy ulicy Kołłątaja w Kotlinie – etap I odwodnienie i 

odtworzenie nawierzchni zgłosił zakończenie prac. Gmina wyznaczy termin 

odbioru końcowego i rozliczy koszty realizacji. Zadanie wykonane zostało w 

terminie; 

−  trwają prace przy budowie oświetlenia ulicznego przy ulicy Polnej w Kotlinie. 

Zadanie będzie zrealizowane do 10.12.2018 r. Zamontowanych zostanie 8 lamp 

LED, 

− do Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu złożony został wniosek o przyznanie 

dofinansowania do przebudowy dróg dojazdowych do gruntów rolnych, które 

realizowane będą w 2019 r. Wnioskowano o dofinansowanie 3 dróg gminnych w 

miejscowościach Racendów, Wysogotówek i Wola Książęca; 

− trwają prace przy budowie kolektora burzowego w Twardowie. Planowany termin 

zakończenia to 9 grudnia 2018 r.; 

− 7 grudnia br. w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu zostanie podpisany aneks 

zatwierdzający zmianę terminu realizacji oraz zatwierdzenie robót dodatkowych 

przy realizacji projektu z funduszy europejskich. Projekt dotyczy rozbudowy 
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oczyszczalni ścieków w Wyszkach – etap II oraz budowy kanalizacji we wsiach 

Racendów, Wysogotówek – etap II. 

 

 

Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim Adamski 

oraz Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak 

poinformowali, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 4 grudnia br. wszystkie 

projekty uchwał, będące w porządku obrad dzisiejszej sesji, zostały pozytywnie 

zaopiniowane. 

     Radny Tomasz Kosiński zwrócił się z propozycją do przewodniczącego Rady, aby nie 

czytać podstaw prawnych uchwał, bo to zabiera dużo czasu, który można wykorzystać na 

dyskusje. 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok.   

     Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr II/10/2018 

zmieniającą uchwałę w sprawie  budżet Gminy na rok 2018. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy. 

   Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr II/11/2018 

zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

     Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr II/12/2018 w 

sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2019 rok. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

2019 rok. 

     Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr II/13/2018 w 

sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok.  

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Kotlin   z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 

     Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr II/14/2018 w 

sprawie rocznego programu współpracy Gminy Kotlin   z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2019. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kotlin na 

rok 2019. 

      Wójt poinformował, że w projekcie uchwały nastąpi jedna zmiana w § 11 tj. zadanie 

polegające na zapewnieniu całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt realizowane będzie przez lekarza weterynarii Ewę Osińską, 

Dobrzyca,  ul. Nowa 24. 

     Rada Gminy w obecności 15 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr II/15/2018 w 

sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kotlin na rok 2019. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

17. Wolne głosy. 

Radny Zdzisław Staszak poruszył sprawę wyłączania oświetlenia ulicznego. 

Poinformował, że Gmina Dobrzyca z tytułu przestawienia zegarów oświetlenia ulicznego 

zapłaciła 15 tys. zł  ale zyskała 20 tys. zł oszczędności. Mówił, że Gmina Dobrzyca idzie 

w oświetlenie ledowe. Radny uważał, że nasza gmina też powinna iść w tym kierunku ze 

względu na dużą podwyżkę prądu. 

Wójt odpowiedział, że obecnie Gmina realizuje rozpoczęte inwestycje z zakresu 

gospodarki ściekowej. Ochrona środowiska jest bardzo ważnym elementem, które musi 

realizować  Gmina. Wójt zapewniał, że na terenie gminy nie ma oświetlenia z  

żarówkami 400 - 500 watowych. 

Radny Zdzisław Staszak powiedział, że lapmy świecą w dzień. 

Wójt odpowiedział, że zweryfikuje ten  stan rzeczy. 

     Radny Radosław Wałkiewicz wnioskował o załatanie dwóch dziur w asfalcie drogi 

gminnej w Wysogotówku na odcinku od sklepu do Ślewicza. Zgłosił bardzo duże 

obniżenie terenu przy hydrancie znajdującym się przy sklepie. 

     Przewodniczący Rady Czesław Moch wnioskował o postawienie przy ul. Kpt.J. 

Sobczaka znaku „droga bez przejazdu”. 

     Radny Mirosław Twardowski  wnioskował o założenie  lamp oświetlenia drogowego 

przy drodze krajowej nr 11 w Wyszkach na odcinku od nr 1 do 6. 

     Radny Tomasz Kosiński zapytał, czy w związku z podwyżką energii elektrycznej są 

zaplanowane w budżecie środki na pokrycie tej podwyżki? 

     Wójt odpowiedział, że w budżecie jest zaplanowana nadwyżka w kwocie 300 tys. zł. 

Budżet  jest na tyle bezpieczny, aby w takich sytuacjach się ratować. 

     Radny Tomasz Kosiński pytał, czy pan wójt orientował się w sprawie alternatywnych 

źródeł energii, jak np. paneli słoneczny? Mówił, że będąc dyrektorem liceum zapoznał się 

z ofertą opracowania projektu oszczędności energii. Trzeba by się zastanowić nad  taką 

oceną oszczędności. 
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     Wójt odpowiedział, że rozmawiał o możliwości montażu paneli fotowoltaicznych na 

płaskich dachach budynków gminnych. Oferta, niestety, nie wglądała zbyt atrakcyjnie. 

     Sołtys wsi Mieczysław Stefaniak zapytał o realizację wniosku w sprawie wycięcia 

drzewa przy posesji nr 28 w Wyszkach oraz poparł wniosek radnego Mirosława 

Twardowskiego ws. budowy oświetlenia ulicznego w Wyszkach. 

     Radny Zbigniew Orpel skierował pytanie do radnych powiatowych - kiedy będzie 

otwarty most w Magnuszewicach. 

     Radny Powiatu Jarocińskiego Michał Urbaniak poinformował, że jest po rozmowie z 

panią starostą Lidią Czechak. Tematem rozmów był szpital, drogi powiatowe, inwestycje 

realizowane i planowane. Budżet Powiatu Jarocińskiego na rok 2019 jest budżetem 

bardzo ostrożnym i oszczędnym. Jeśli chodzi o otwarcie mostu w Magnuszewicach, to 

most ma zostać oddany do użytku w ciągu 3 miesięcy. 

     Przewodniczący Rady Czesław Moch zapytał, czy jest realna do zrealizowania 

budowa   drogi powiatowej od Magnuszewic do Kotlina? 

     Radny Powiatu Jarocińskiego Michał Urbaniak odpowiedział, że projekt i 

dokumentacja, z tego co wie, jest przygotowana. Powiat zwróci się do Gminy Kotlin o 

współfinansowanie. 

     Skarbnik gminy Irena Antczak poinformowała, że Powiat dawno już zwrócił się o 

współfinansowanie, ale ze względu na brak środków nie jest to planowane. 

     Radny Tomasz Kosiński zaproponował, aby zaprosić starostę i wicestarostę na 

spotkanie w celu wspólnego omówienie współpracy. 

     Radny powiatowy Michał Urbaniak odpowiedziała, że na spotkaniu, w którym 

uczestniczył zaprosił panią starostę na najbliższą sesję. Z rozmowy wynikało, że pani 

starosta bardzo chętnie chciałaby przyjechać i zapoznać się z radnymi Gminy Kotlin. 

Ponadto radny powiatowy mówił, że budżety - powiatowy czy gminne są konstruowane 

bardzo ostrożnie ze względu na to, że tych inwestycji jest mniej. Natomiast bieżące 

utrzymanie jest coraz większe. Wzrost energii elektrycznej pociągnie za sobą 

zwiększenie wydatków na utrzymanie nie tylko oświetlenia ulicznego, ale także 

budynków gminnych. 

     Radny powiatowy Janusz Barański podziękował za zaproszenie na sesję. Powiedział, 

że wspólnie z panem Michał Urbaniakiem są radnymi powiatowymi  po raz pierwszy. 

Cieszy się, że jest tyle wniosków i propozycji współpracy. Jednocześnie bardzo 

serdecznie zaprasza do współpracy, bo wiele jest do zrobienie. Korzystając z okazji 

zaprasza na codzienną działalność Domu Kultury. Radny poinformował, że nie 

wystosowują zaproszeń do radnych z tych względów, że Dom Kultury realizuje bardzo 

dużo wydarzeń artystycznych. Ponadto zachęcał radnych o udostępnienie e-maili, bo to 

jedna z form przesyłania informacji o działaniach Domu Kultury. 

     Przewodniczący Rady Czesław Moch poruszył sprawę obwodnicy S11. Powiedział, że 

do tego tematu cała gmina musi podejść bardzo rozważnie. Jak nie będzie  zjazdu w 

Kotlinie obwodnicy to będzie to nie wybaczalne. 
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Wójt poinformował, że 11 grudnia odbędzie się  spotkanie w Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad w Poznaniu i zapoznamy się z dalszymi perspektywami i 

zmianami projektu obwodnicy. 

 Przewodniczący Rady Czesław Moch złożył wszystkim serdeczne życzenia na święta 

Bożego Narodzenia. Ponadto poinformował, że kolejne posiedzenie sesji odbędzie się 28 

grudnia. Posiedzenie komisji zaproponował odbyć w godzinach popołudniowych.  

 

 

18. Zamknięcie obrad.   

 Dziękując za udział, przewodniczący Rady zamknął II sesję Rady Gminy Kotlin. 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 Przewodniczący Rady 

  /-/ Czesław Moch 
 


